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Beste leden 

Het vaarseizoen is zo langzamerhand weer ten einde en de eerste boten staan al op de wal. Ik denk dat het na 

een nat voorjaar toch nog een mooie zomer is geworden althans vanaf half juli is het weer omgeslagen en was 

het lekker weer met soms wat weinig wind maar dat mocht de pret niet drukken. 

Terugkijkend op afgelopen seizoen hebben we weer leuke evenementen gehad bij  de vereniging de mossel-

avond was in ieder geval ook weer een succes zeker met de heerlijke mosselen en het optreden van de band 

Woodworks. De clubwedstrijd is daartegen niet doorgegaan vanwege te weinig inschrijvingen, dat is helaas 

tegenwoordig ook de realiteit er is weinig animo meer om een wedstrijd te zeilen terwijl ik uit ervaring kan 

zeggen dat het toch wel erg leuk is om weer is een wedstrijdje mee te zeilen, hopelijk kunnen we volgend jaar 

weer rekenen op wat meer belangstelling vanuit de zeilende leden. 

Afgelopen zomer hebben voor het eerst twee zomerhavenmeesters gehad broer en zus Fee en Mees en zij 

hebben naar ieders tevredenheid en zoals ze zelf beaamden met veel plezier twee maanden op de haven en in 

het clubhuis hun werkzaamheden verricht. Wie weet tot volgend jaar. 

Nu de boten weer in de winter modus komen en het varen voor de meeste weer op de tweede plaatst komt 

gaan we bij de vereniging ons weer is richten op het afwerken van onze werkzaamheden van vorig wintersei-

zoen en hebben we de nodige reparatie werken aan het terras van het clubhuis. Zoals inmiddels wel bekend is 

doen we dit op de zaterdag morgen en starten we om 8:30 uur met koffie in het clubhuis, iedereen is natuur-

lijk welkom om ons team te komen versterken. 

 

Zie verder pagina 2 
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15 november hebben we alweer de najaar ALV en denk er alstublieft weer aan om uw machtiging of stem op 

tijd door te geven of te laten gelden. Dit is elke keer weer spannend komen we wel aan de 10% van de beno-

digde stemmen of moeten we een extra vergadering inlassen. 

De mannen van de donderdag ploeg zijn op 3 oktober weer begonnen met hun werkzaamheden en zij zullen 

ook dit winterseizoen weer de nodige klussen uit gaan voeren voor de CJO en de WSVA, zijn zij wel op zoek 

naar wat nieuwe aanwinst om hun club te versterken zodat zij ook in de toekomst door kunnen gaan met de 

werkzaamheden in en op de haven. Mocht u het leuk vinden en op de donderdag tijd over hebben dan kan u 

altijd contact opnemen met de havencommissaris Henk of gewoon is langst  komen op donderdag op de ha-

ven of in het clubhuis de mannen staan u zeker graag te woord. 

Behalve de donderdag ploeg zijn ook beide besturen op zoek naar nieuwe bestuursleden, zeker bij de WSVA is 

er volgend jaar voorjaar wel wat verloop en hebben we nieuwe bestuursleden nodig. En ondanks dat het te-

genwoordig bij veel verenigingen lastig is om nieuwe bestuursleden te vinden lukt het ons gelukkig nog steeds 

om kandidaten te vinden die zich aanmelden om ons gezellig bestuur te komen versterken. Dus ik ben be-

nieuwd hoeveel enthousiastelingen zich aanmelden en we mogen verwelkomen in ons gezellig bestuur 

We gaan ondertussen gewoon door met het besturen, onderhouden, vernieuwen op en rondom onze mooie 

jachthaven, want ik kan gerust stellen dat we met zijn allen wel trots zijn op de prachtige jachthaven die we 

samen bezitten en dit willen we natuurlijk ook zo behouden. Intussen zijn we begonnen met nieuwe plannen 

om het een en ander te verbeteren op de haven, neem als voorbeeld o.a. een nieuwe werkplaats of berging 

om alle materialen voor de zelfwerkzaamheid in onder te kunnen brengen, energiebesparende maatregelen 

op de haven etc. 

De winter evenementen, de kerstborrel en de nieuwjaarsreceptie staan al ingepland en wat er verder nog ge-

organiseerd wordt daar krijgt u vanzelf informatie over via de email de website of Cappie. 

Met het versturen van email  hebben we nog steeds een probleem met het verzenden naar leden met een 

Zeelandnet email adres dit komt op de een of andere manier niet bij alle leden binnen, hier kunnen we helaas 

ook niets aan veranderen dit ligt niet bij ons. Vandaar dat sommige leden nu ook vaak de mail dubbel binnen 

krijgen omdat we zeker willen weten dat we iedereen bereiken met onze informatie. 

Ons gezellige clubhuis is ook deze winter weer geopend op de zondagmiddag vanaf 15:00 uur en u bent daar 

van harte welkom voor een bakje koffie of iets sterkers, we zouden wel graag wat meer vrijwilligers willen 

hebben om bardienst te draaien, het komt nu vaak maar op een paar mensen neer en het zou mooi zijn als 

hiervoor wat aanmeldingen zouden komen, wij helpen u de eerste keer op weg en heel moeilijk kan het niet 

zijn want zelfs mij lukt het af en toe om is achter de bar te staan. Geef u op via de website of kom gewoon is 

langst en vul de barlijst in aan de bar. U krijgt er zeker geen spijt van en het is toch leuk om weer is wat nieu-

we mensen te leren kennen. 

 

Rest mij u allen een fijn winterseizoen te wensen en tot ziens op de haven 

Ron Nagtegaal 
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GEZOCHT / AANGEBODEN /RUILEN 

Beste Leden, 

Er werd ons gevraagd of er interesse is voor een rubriek  zoals deze?????? 

We gooien het bij deze in de groep. 

Stuur reacties naar : REDACTIE@JACHTHAVENORANJEPLAAT.NL 

 

https://www.facebook.com/groups/931054060356200/
http://www.deltamarina.nl/


 
Perikelen van een inval havenmeester 

 

In het algemeen zijn de diensten als inval havenmeester, ter vervanging van Maarten in zijn vakantie 

en vrije dagen, niet super spannend. Zeker niet in voor- en naseizoen en als het dan ook nog slecht 

weer is dan is er op onze haven weinig reuring. 

Zo ook op die dag eind mei. Slecht weer, regen, koud. De hele dag niemand te zien. Het grootste ge-

vaar deze dienst bestond uit het risico om in slaap te sukkelen en van de bureaustoel af te vallen. 

Halverwege de middag kreeg ik echter een telefoontje van Rick, de kleinzoon van Leo van Belzen, 

met de mededeling dat er iets in het water dreef en wel tussen steiger E en steiger F. en inderdaad er 

lag iets in het water, wat bij nader inzien een dood hert bleek te zijn dat met een deel van de buik 

boven water dreef. Met een lange hark, via een paar bootjes heb ik het beest naar de glooiing, nabij 

toilet gebouw oost, gemanoeuvreerd 

Daar sta je dan met een situatie die je in de langdurige opleiding tot inval havenmeester niet in het 

lespakket ben tegengekomen. Gehoord dat de dierenambulance wel dooie katten en vogels komt 

halen, dus een belletje naar de dierenambulance.” Een dood hert meneer, nee daar komen wij niet 

voor, misschien weet de gemeente wel raad. Dus ring ring…  de gemeente. “Een dood hert meneer, 

daar weet onze afdeling leefomgeving wel raad mee, ik zal U doorverbinden”. Leefomgeving: “Een 

dood hert meneer, daar doen wij niks mee, is te groot, misschien de dierenambulance, oh… die ver-

wijst naar de gemeente? Probeer dan de 112 diensten.” 

De stoute schoenen aangetrokken en 112 gebeld. “Wilt U politie of brandweer, brandweer?, welke 

plaats?, Arnemuiden?, ik verbind U door” Brandweer: wat is de situatie? Oh…., geen calamiteit?, 

dood hert?, hoe diep is het daar?, U heeft het kadaver al op de kant?, dan komen wij niet, dan kunt U 

beter de dierenambulance bellen, die heeft U al gebeld? , dan moet U de gemeente bellen. Die ver-

wijst naar ons? Tja , ik snap Dat U van dat kadaver af wilt. Ik zal de politie bellen, die weten er mis-

schien wel raad op. U wordt terug gebeld.” 

Inmiddels lag het dooie beest op de kant en ben ik een steekwagentje gaan halen in het kabelgat. 

Daar gaat de telefoon, opgelucht door de snelheid waarmee de politie reageert neem ik de telefoon 

op. “havenmeester, er ligt hier een dood hert op de kant”. Weg opluchting. Maar na een half uurtje, 

het beest buiten zicht van iedereen weggezet, gaat weer de telefoon. Het blijkt een vrijwilliger te zijn 

die samen met een collega, wild slachtoffers, zoals hazen, konijnen en herten ophaalt. In dit geval 

zou hij het kadaver ergens in Vlissingen Oost neerleggen waar het voor meeuwen, kraaien en andere 

aaseters zich verder hierover ontfermen. 

Nog voor het eind van mijn dienst is deze situatie opgelost. 

Hans van der Haven 

 



 

 

Van de Donderdagploeg en de Havencommissaris. 

 

De zomer loopt op zijn laatste benen. 

Het was een vreemde zomer met een moeizame start( Mei, Juni). 

Als pensionado heb je min of meer de mogelijkheid om vrij te nemen wanneer je wil. 

En dat hebben mijn vrouw en ik dan ook gedaan na onze desastreuze Mei/Juni vakantie. 

Op die manier hebben we toch nog kunnen genieten van korte periode’s met aaneengesloten mooi 

weer. 

Maar als je deze zomer afhankelijk was van 3 weken vakantie dan is de kans groot dat je het slecht 

getroffen hebt. 

Het winterseizoen begint er aan te komen, de Donderdagploeg staat min of meer te trappelen om te 

beginnen. 

Ook de Havencommissie heeft de eerste vergaderingen weer al achter de rug. 

De havencommissie heeft een wisseling ondergaan Frans Schepers is na 7 jaar er mee gestopt. 

Hij heeft nog wel een vervanger notulist voor ons gevonden n.l. Adrie v.d. Wal. 

We zijn in een onderzoekende fase betreffende energie (kosten) besparende maatregelen. 

Daarin zijn we zorgvuldig en gestructureerd bezig om de juiste keuzes aan het bestuur te adviseren. 

Ik ben nog maar een half jaar Havencommissaris maar ben blij met het Haventeam er zit voldoende 

kennis bij de groep om goed onderbouwde adviezen te kunnen geven of keuzes te maken. 

Ik ga nu voor het 4e seizoen de Donderdagploeg leiden en dat is nog steeds erg leuk om te doen. 

De sfeer binnen de groep en ook de knowhow maken iedere donderdag weer een dag om naar uit te 

kijken. 

De donderdagploeg levert jaarlijks een respectabele besparing op de onkosten van de haven. 

Wanneer we voor al deze werkzaamheden commerciële bedrijven zouden moeten inhuren zou de 

penningmeester  een stuk minder vrolijk zijn.  

Vanaf de eerste donderdag in Oktober gaat de Donderdagploeg weer aan de slag. 

Wanneer U interesse heeft, kom langs (voor een snuffel stage) op donderdagmorgen om 09.00u in 

het clubgebouw we beginnen de werkdag met koffie.                                                                                                             

 

 

                                                                    



Vanaf 1 januari 2022 zijn wij gevestigd in ons nieuwe pand op het volgende adres: 
  
Oude Moerstraatsebaan 41    4614 RN Bergen op Zoom 



 

 

                                                           Van de Havencommissaris 

                                                                  Toegangshekken 

Enige jaren geleden hebben we op democratische wijze met zijn allen besloten dat we de haven 

willen beveiligen met toegangspoorten. 

Die zijn gerealiseerd en wat blijkt nu tot mijn stomme verbazing!!!!. 

Iemand ( een ligplaatshouder die het hier mee niet eens is, een passant, of een crimineel met slechte bedoelingen) heeft 

de toegangspoort aan de westzijde GESABOTEERD!!!.Er is door iemand dusdanig aan de afstelling van het hek gesleuteld 

dat het niet meer afsloot 

En zonder gebruik van code of badge te openen. 

Als je het niet ben met een democratisch genomen besluit wat door hard werkende vrijwilligers is gerealiseerd en je lost 

het op deze manier stiekem op. 

Dan minacht je het besluit van de rest van de haven en ben je in mijn grote  …….. 

De HC onderzoekt de mogelijkheid om een modificatie op de hekken uit te voeren n.l. 

Het aanbrengen van een magneet waar door het hek na opening enige tijd open blijft staan. 

En daarna automatisch dicht loopt, dit om passage met fiets of kar te vergemakkelijken. 

                                                                  Watertappunten 

De HC en het bestuur heeft besloten om afscheid te nemen van de waterslangen. 

De Donderdagploeg gaat komende winter op iedere steiger dubbel watertappunten aanbrengen 

waarna iedere ligplaatshouder met zijn eigen slang zijn watertank moet vullen. 

Dit besluit levert kosten besparing op doordat we niet meer met plakkende, soms slecht opgeschoten slangen te maken 

hebben. 

Bovendien is het hygiënischer en verminderd de kans op Legionella. 

 

                                                                   Fietsenhokken 

Er bereiken mij klachten over overvolle fietsen hokken. 

Zoals U en ik hebben kunnen zien was dat deze zomer terecht, de fietsen hokken stonden zo vol dat het een probleem 

werd om je fiets weg te zetten. 

Echter wij (o.a.de Donderdagploeg) hebben ook vastgesteld dat er deze winter fietsen stonden die vervolgens HEEL!!!!de 

zomer niet gebruikt werden. 

Daarom hebben wij als Havencommissie in overleg met het bestuur besloten om de fietsen die na     1 DECEMBER 

er nog staan te verwijderen. 

Dus leden haal Uw fietsen voor 1 DECEMBER A.U.B. uit het fietsenhok. 

Ik wens alle leden en gebruikers een zachte winter in gezondheid en vrede toe. 

 

Henk van Zweden( Havencommissaris /leider Donderdagploeg.  



 

 

Beste Ligplaatshouders, 

Willen jullie opgeven als je de box voor 1 of meer nachten 

verlaat? 

Onze havenmeesters vinden regelmatig langdurig lege boxen. 

En er liggen dan passanten te wachten die horen dat er geen 

plaats voor ze is. 

Het is voor ons allen voordelig als er zoveel mogelijk boxen 

bezet worden door passanten. 

Zo kunnen we onze eigen liggelden laag houden!! 

http://www.dejongsails.nl/


 

 

 

 

 

 

Zeilseizoen 2024 jeugdcommissie 
 
Dit zeilseizoen is voor de jeugdcommissie een prima seizoen geweest! We hadden in totaal 15 
deelnemers. 
 
Helaas kon, zoals voorheen, de zwembad les niet doorgaan i.v.m. blessures bij sommige vrijwil-
ligers en gewoonweg te weinig mankracht. Van de 5 vrijdagavonden zijn er 4 doorgegaan met 
schitterend weer. Lekkere wind en zon. Zoals we dat graag zien. 
 
Op zaterdag 31 augustus hadden we onze laatste zaterdag. Het waaide stevig. De deelnemers 
waren allemaal bekenden van voorgaande jaren en konden wel een avontuurtje gebruiken. Op 
de Haringvreter hebben we genoten van een lekker hapje en hebben de kinderen even lekker ge-
kletst en gespeeld. 
 
Helaas hebben we ook afscheid genomen van 2 instructeurs. Met de vaste kern is afgesproken 
om in november bij elkaar te komen om te brainstormen over de toekomst van de jeugdcommis-
sie. De huidige opzet van de jeugdcommissie is niet meer werkbaar zonder vrijwilligers. We 
hebben veel ideeën en we gaan gezamenlijk kijken wat we kunnen realiseren. We blijven vrij-
willigers werven en hopelijk kunnen we volgend seizoen een mooi team vormen. 
 
Een grote dank voor alle vrijwilligers die dit seizoen mogelijk hebben gemaakt voor de deelne-
mers! 
 
Namens de jeugdcommissie, 
Rosemarie Semeleer 
 
 



 

 

 

Hier zeilt de 

toekomst van 

de Club 



Evenementen  

 Vrijdag  15 november 19:30 uur ALV. 

** 

 Zondag17 november Tapas middag. 

** 

Zondag15 december kerstborrel 

** 

Zondag 5 januari nieuwjaarsreceptie 

** 

Info volgt  

 

 

 



De CJO zoekt een aantal  leden die het een uitdaging zouden vinden om  samen 

met de havencommissaris  en de havenmeester plaats te nemen in het bestuur van 

de havencommissie. 

Wegens verschillende omstandigheden zijn er enkele leden gestopt en is er nu plek 

voor vernieuwing binnen deze commissie 

 De havencommissie  beheert de technische en uitvoerende kant van de haven en 

rapporteert aan de CJO en stuurt de donderdag ploeg aan.  

één keer per maand is er een vergadering van de havencommissie in het clubhuis 

van de WSVA, waar de lopende en komende zaken besproken worden wat betreft 

het reilen en zeilen op en rondt de jachthaven. 

Heb je wat tijd over en lijkt het je een leuke uitdaging of zie je het wel zitten om 

ons te kom en versterken dan horen wij dat graag  en  zien we je reactie tegemoet  

via  het mail adres : havencommissaris@jachthavenoranjeplaat.nl of  havenmees-

ter@jachthavenoranjeplaat.nl 

 

 



http://www.zuidschor.com/
https://www.josboone.nl/


Stuk boetes 

veerse meer 



 

De 7e EOC Traditionele Schepen Beurs in Den Helder zal 
plaatsvinden op 8, 9 en 10 november 2024. 
Zet het vast in  uw agenda. De voorbereidingen zijn ge-
start!  

De Clubkampioenschappen afgelopen weekend zijn niet gezeild. Er waren maar 5 inschrijvingen. Volgend jaar beter! 

De Mosselavond op 28 september werd gelukkig wel een daverend succes! 

Meer dan 120 deelnemers , de meesten namen mosselen maar ook de sate  was overheerlijk! 

De muziek van  Woodworks was fantastisch, alle verzoeknummers kwamen er goed uit. 

 



https://www.gideonse.nl/
http://www.inenout.nl/


Welkom bij 

ons restaurant 

https://www.restaurantoranjeplaat.nl/ 

Restaurant Oranjeplaat 

ligt op een schitterende locatie aan het Veerse Meer met uitzicht op de 
jachthaven van Arnemuiden. Het restaurant heeft binnen een kleine 70 
zitplaatsen en het zonnige terras heeft 80 zitplaatsen. 

. 

http://www.restaurantoranjeplaat.nl/
https://www.restaurantoranjeplaat.nl/
https://www.restaurantoranjeplaat.nl/


 Openingstijden Havenkantoor 

Attentie: Het havenkantoor is weer volgens het onderstaande schema opengesteld. Tijdens 
het paas-, hemelvaart- en pinksterweekend is het kantoor de gehele dag open. 

Maand Weekdagen Tijden 

januari en fe-
bruari 

maandag t/m vrijdag 10.00 – 12.00 

maart en april maandag t/m vrijdag 

zaterdag en zondag 

08.00 – 12.00 en 13.00 – 17.00 

10.00 – 12.00 

mei maandag t/m vrijdag 

zaterdag  

zondag 

08.00 – 12.00 en 13.00 – 17.00 

09.00 – 12.00  

13.00 – 17.00 

juni maandag t/m zondag 08.00 – 12.00 en 13.00 – 17.00 

juli en augus-
tus 

maandag 

dinsdag 

woensdag t/m zondag 

08.00 – 21.00 

08.00 – 18.00 

08.00 – 21.00 

september maandag t/m vrijdag 

zaterdag en zondag 

08.00 – 12.00 en 13.00 – 17.00  

09.00 – 12.00 en 13.00 – 17.00 

oktober maandag t/m vrijdag 

zaterdag 

zondag 

08.00 – 12.00 en 13.00 – 17.00 
gesloten 

09.00 – 12.00 en 13.00 – 17.00 

november maandag t/m vrijdag  

zaterdag en zondag 

09.00 – 12.00 

gesloten 

december maandag t/m vrijdag 

zaterdag en zondag 

10.00 – 12.00 

gesloten 



  

 
 

 

VRIJDAG 15 NOVEMBER 2024 19:30 UUR 

https://flipperwatersport.nl/
http://www.flipperwatersport.nl
https://www.flipperwatersport.nl/


De lift bij het clubhuis in wegens reparatiewerk aan het terras tijdelijk buiten ge-

bruik, excuses voor het ongemak 

Werkzaamheden WSVA op de zaterdagmorgen. 

 

Vanaf oktober zijn we weer aan het klussen rondom het clubhuis van de vereniging 

We starten om 8:30 met koffie in het clubhuis, heeft u tijd over  en vindt u het leuk om samen  

 voor de vereniging wat te doen dan zien we u graag  op zaterdagmorgen. 

 

Info over de werkzaamheden op de website of via Cappie 

Of meld u aan met uw telefoon nummer voor de WhatsApp groep van de klussers via  

voorzitter.wsva@jachthavenoranjeplaat.nl 



 

 

 

 

 

 

 

Maritieme feesten in Brest en Douarnenez 

Zoals velen van jullie weten gaan Piet en ik graag naar Bretagne met onze UITVLUCHT, een Norfolk Oyster 

die we op een trailer hebben staan. We hebben haar al 30 jaar en genieten nog steeds van het zeilen op het 

Veerse Meer en op andere wateren. 

Zo gaan we al van 1998 af naar maritieme feesten in Bretagne. 

Zo ook afgelopen zomer. 

Regen wind en kou trotserend hebben we weer erg genoten van de andere boten, de muziek, het lekkere 

franse eten en natuurlijk vooral van alle leuke bootjes mensen die daar altijd zijn. 

We slapen zelfs nog steeds met zijn tweeen op ons bootje , wat heel knus is met de blauwe tent erop. 

Op heen en terugreis pakken we een paar leuke steden zoals Rouen, Morlaix en Rennes. 

Toch nog een beetje cultuur erbij! 

 

 

 



          

 

Het clubhuis van de WSVA is in de  

wintermaanden  op zondagmiddag  

open vanaf 15.00 uur tot 18.00 uur 

andere openingstijden zoals b.v. 

 vrijdag of zaterdag avond zijn op 

 initiatief van vrijwilligers  

Het clubhuis van de WSVA draait op vrijwilligers,  op onze facebook pagina en op de website van jachthaven 

oranjeplaat is een Excel lijst waar je op kan geven wanner je bardienst zou willen draaien. 

Ook in het clubhuis is er een mogelijkheid om je op te geven voor bardienst. Schroom je niet en geef je op voor 

een bardienst in ons gezellige clubhuis, indien gewenst zijn er vrijwilligers aanwezig die je de eerste keer weg-

wijs zullen maken. 

Wat is er nu leuker dan een middagje of avondje bardienst te draaien en zo wat meer leden te ontmoeten en 

bijgepraat worden in het reilen en zeilen van onze haven. Of gewoon vanachter de bar luisteren naar de waar-

gebeurde (sterke) verhalen die onze leden  met elkaar delen . m.a.w. geef je op voor een keertje bardienst zo-

dat niet elke week dezelfde mensen de bar open moeten houden. 

Bardienst: 
Leden die zich aan willen melden voor de bardienst  

kunnen dat via bovenstaande link doen:  

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1H6oGNiKWab_Cc7LY3STsJqdaUkWxyiXZUTIzuPyXLLE/edit#gid=1685100497


http://www.zeelandboten.nl/
https://www.watersportverhuurbedrijfdearne.nl/boot-huren-zeeland/


https://www.watersportverhuurbedrijfdearne.nl/
https://bouwburodevisser2.webnode.com/


 

 

https://www.bootaanboot.nl/
http://www.watersportalmanak.nl/

